

CALL FOR PAPERS

Canadian Association for Security and Intelligence Studies (CASIS)

4th annual Essay Prize

The Canadian Association for Security and Intelligence Studies (CASIS) announces the 4th annual competition for the CASIS Essay Prize, supported by the Canadian Security Intelligence Service (CSIS). Prizes will be awarded for the best undergraduate and graduate papers on a subject dealing with intelligence or on a matter related to Canada's broad national security interests.

The Award

One graduate and one undergraduate paper will be awarded. The graduate prize is \$2500, while the undergraduate prize is \$1000. Both winners will be invited to deliver their papers at a CASIS event in 2025, and both papers will be published on-line through the CASIS website.

Eligibility Criteria

The competition is open to undergraduate or graduate students enrolled at a Canadian university, or any Canadian student enrolled at a university outside of Canada. Papers submitted as part of a university course requirement and papers specifically designed for this contest are welcome. Submissions can be in English or French. Only one paper per candidate will be accepted for the competition.

Topics

Essays must address some dimension of intelligence, security, or law enforcement issues in any time period and in any country. Submissions can be from any Humanities or Social Sciences discipline, inter-disciplinary programmes, or law school.

Submissions

Undergraduate essays cannot exceed 30 pages including footnotes. Graduate papers cannot exceed 40 pages including notes. Submissions should be sent by email with a clear subject heading reading "CASIS-CSIS Prize", graduate or undergraduate level, and the author's last name: i.e. "CASIS-CSIS Prize – undergraduate – Doe, Jane."

Submissions must be in Microsoft Word, 12-point font, double spaced, and must include a full title page with the author's name, institution, academic programme, and contact information. Proof of

registration at a University in Canada or abroad (transcript or certification) is required, and proof of citizenship may be required for students studying outside of Canada. Send an electronic copy of the paper to:

Dr. Arne Kislenko

Department of History

Toronto Metropolitan University akislenk@torontomu.ca

The deadline for submissions is Friday, May 2, 2025.

Adjudication

All submissions will be adjudicated by a panel comprised of academics and representatives of the CSIS Academic Outreach & Stakeholder Engagement (AOSE) program. The review process will commence in May 2025, with results announced via email in July 2025.

About CASIS

CASIS is a non-partisan, voluntary association established in 1985. Its purpose is to provide informed debate in

Canada on security and intelligence issues.

About CSIS AOSE

The Academic Outreach & Stakeholder Engagement program is an important bridge linking CSIS to Canadians. The program engages with stakeholders and thought leaders on national security issues from across Canada and around the world to ensure that CSIS' work is informed by a broad and diverse spectrum of voices and perspectives.

APPEL À CONTRIBUTIONS

L'Association Canadienne pour les études de renseignement et de sécurité (ACERS)

4ème compétition annuelle du Prix de rédaction

L'Association Canadienne pour les études de renseignement et de sécurité (ACERS) annonce la quatrième compétition annuelle du Prix de rédaction de l'ACERS, soutenu par le Service Canadien du renseignement de sécurité (SCRS). Des prix seront décernés pour les meilleurs articles par des étudiants au premier cycle et aux cycles supérieurs portant sur un sujet lié au renseignement ou touchant aux questions liées aux intérêts du Canada en matière de sécurité nationale de manière plus large.

Le prix

Deux prix seront décernés, pour des étudiant(e)s au premier cycle et aux cycles supérieurs. Le prix aux cycles supérieurs est de \$2,500, tandis qu'il est de \$1,000 au premier cycle. Les deux gagnant(e)s seront invité(e)s à présenter leurs articles à un événement de l'ACERS en 2025. Leurs articles seront aussi publiés sur le site web de l'ACERS.

Critères d'éligibilité

Le concours est ouvert aux étudiants du premier cycle et des cycles supérieurs inscrit(e)s à une université canadienne, ou tout(e) étudiant(e) canadien(ne) inscrit(e) à une université à l'extérieur du Canada. Les articles soumis dans le contexte des exigences d'un cours universitaire ainsi que les articles écrits spécifiquement pour ce concours sont les bienvenus. Les soumissions peuvent être en anglais ou en français. Un seul article par candidat sera accepté pour le concours.

Les sujets

Les essais doivent aborder une dimension des questions de renseignement, de sécurité ou d'application de la loi à n'importe quelle période et dans n'importe quel pays. Les candidatures peuvent provenir de n'importe quelle discipline des sciences humaines ou sociales, des programmes interdisciplinaires ou de facultés de droit.

Soumission

Les articles pour le premier cycle ne doivent pas dépasser 30 pages, incluant les notes de bas de page. Les articles pour les cycles supérieurs ne doivent pas dépasser 40 pages, incluant les notes de bas de page. Les soumissions devraient être envoyées par courriel, avec une ligne de sujet clairement identifiée, avec le nom de famille de l'auteur(e) : « Prix ACERS-SCRS », niveau premier cycle ou cycles supérieurs, Tremblay, Pierre.

Les soumissions devraient être écrites en utilisant Microsoft Word, taille 12, à simple interligne, et doivent inclure une page titre avec le nom de l'auteur(e), l'institution, le programme académique, et l'information de contact. Une preuve d'inscription à une université canadienne ou étrangère (bulletin ou certification) est requise, et une preuve de citoyenneté pourrait être requise pour les étudiant(e)s à l'extérieur du Canada. Veuillez envoyer une copie électronique de l'article à :

Dr. Arne Kislenko

Department of History, Toronto Metropolitan University

akislenk@torontomu.ca

La date limite pour les soumissions est le vendredi 02 mai, 2025.

Évaluation

Toutes les soumissions seront évaluées par un panel composé d'universitaires et de représentants du Programme de liaison-recherche et de collaboration avec les intervenants du SCRS. Le processus d'évaluation commencera en mai

2025, et les résultats seront annoncés par courriel en Juillet 2025.

À propos de l'ACERS

L'ACERS est une association non-partisane et bénévole établie en 1985. Son objectif principal est de fournir un débat informé au Canada sur les enjeux de sécurité et de renseignement.

À propos du programme de liaison-recherche et de collaboration avec les intervenants

Le programme de liaison-recherche et de collaboration avec les intervenants est une passerelle importante entre le SCRS et les Canadiens. Il permet de nouer un dialogue avec de grands penseurs et des intervenants du Canada et d'ailleurs dans le monde sur des questions de sécurité nationale, afin qu'un large éventail de voix et de points de vue nourrissent les travaux du SCRS.